

**High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada**



**Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada**

Ottawa, le (on) 23 AOUT 2019

COMMUNIQUÉ :

-Recrutement des Chercheurs au Ministère de la Recherche Scientifique et de l'Innovation-

Le Haut-Commissariat informe la diaspora universitaire camerounaise du Canada que le Ministère de la Recherche Scientifique et de l'Innovation (MINRESI) lance un appel à Candidatures pour le recrutement de cent cinquante (150) Chercheurs pour le compte des Instituts et Organismes placés sous sa tutelle technique, au titre de l'exercice 2019.

La répartition des postes à pourvoir, la composition des dossiers et les conditions générales à remplir pour faire acte de candidature peuvent être consultées dans l'arrêté conjoint MINFOPRA et MINRESI (en français et en anglais), à travers le lien internet suivant : www.minresi.com

.....
ANNOUNCEMENT :

-Recruitment of Researchers in the Ministry of Scientific Research and Innovation-

The High Commission informs Members of the Cameroonian academic community in Canada that a call for applications has been launched by the Ministry of Scientific Research and Innovation (MINSRI) for the recruitment of one hundred and fifty (150) Researchers in Institutes and Organizations operating under its technical supervision, for the 2019 financial year.

The distribution of available positions, the composition of application files and the conditions to be fulfilled for candidature can be consulted in the joint ministerial order (in French and English), using the following link: www.minresi.com

Copie/copy :

-MINREX
-MINRESI



Anu 'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(Haut-Commissaire/High Commissioner)